
učiteljstva v okrajnem šolskem svetu za njiju 
odločno in taktno postopanj e v prid učiteljstva 
in šole. 

Prav zanimivo iu temeljito je bilo pre
davanje tovariša Ivana Zupana, nadučitelja na 
Dolskem, o perutninarstvu. 

Predavatelju so stavili vprašanja: Janja 
Miklavčičeva, B Zore, K. Završnik, Fr. Bo
jina in posebno J. Lapajne, ki je zastopal pe
simistično mnenje, da se ne izplača učitelju 
negovati reje kokoši. 

Predsednik se zahvali društvenim poro
čevalcem in predavatelju za poučno predavanje, 
nakar zaključi občni zbor, ki je trajal nad 
dve uri. 

Štajersko. 
Gornjegrajsko učiteljsko društvo 

je priredilo o Seutpetrovem poučni izlet v 
S a v i n j s k e p l a u i n e . 

Okr. šol. svet je dovolil udeležnikom v 
petek in v soboto šole prosto. Euako je do
volil tudi za one, ki bi iz Vranskega in celj
skega okraja se udeležili tega potovanja. Toda 
bilo ni nobenega iz drugih okrajev. Nekaj je 
vzrok, ker je bilo učiteljstvo prepozno obve« 
ščeno, nekaj konec meseca. 

Udeležilo se je izleta: 4 dame, 8 tova' 
rišev in 1 otrok. Od Sv. Frančiška je veliki 
voz „Požarne hrambe" izletinke zapeljal v 
Solčavo iu je prišel potem ponje v Luče. 

Vreme krasno. Cez Ojstrico iu Planjavo 
sta krenila dva, ostali so šli v Logarsko do
lino in potem na Okrešelj v Frischaufov dom. 

Vsak je trdil, da mu ta izlet ne pride 
iz spomina. 

Tudi glede izdatkov se ne more nihče 
pritoževati, ker so bile povsod cene primerno 
jako znižane. 

V Logarski dolini vse cvete in to so do
kazovali tudi ogromni šopki, ki so jih izletniki 
natrgali in nesli svojcem. 

Skupne zadeve. 
Jubilejska samopomoč. Na pismeni 

roziv se niso oglasili dulžniki, da bi vplačali 
zaostale doneske. Vseh zaostankov je 150 K in 
te dolguje 25 članov. Nekateri izmed teh 
imajo dolg za celo leto in tem sem posebej 
pisal, pa se niso odzvali. Ali bo res treba po
stopati po § 4 č in § 9 d pravil, kar bi pač 
bilo silno mučno. Ponovim prošnjo, odzovite 
se s poštno položnico, ker 18. t. m. bo letna 
glavna seja. 

P r e d s e d n i k . 

Kranjsko. 
Učiteljsko društvo za kranjski šolski 

okraj je zborovalo dne 18 maja popoldne ob 
treh na Primskovem. Zaradi skrajno neugod
nega vremena udeležba zlasti od strani bolj 
oddaljenih tovarišev in tovarišic ni bila tako 
ugodna kot sicer. 

Predsednik Fr. Luznar otvori zborovanje 
in obširno, pa času primerno utemeljuje, da 
stremi napredno učiteljstvo za tem, naj se mu 
da več kruha, več pravic in več luči. 

Tajnik V. Bus poroča podrobneje o dru
štvenem delovanju in o dopisih leta 191011. 
Društvo šteje 3 častne in 54 rednih članov. 
Tekom leta sta bili dve zborovanji, odbor pa 
je imel 3 seje. Odbor se je obrnil do vseh 
onih, ki niso bili še člani našega društva, o 
katerih pa je upal, da se odzovejo povabilu; 
ognil pa se je ubogih in zavedenih učiteljev 
in učiteljic, ki vidijo končno odrešitev učitelj
skih teženj edinole v farovžih, pravih učitelj
skih organizacij pa se morajo na zahtevo svo
jih pokroviteljev dosledno ogibati. 

Predsednik pojasni, da bo prav gotovo 
Potiskan že letos opis „Kranjsko okrajno gla
varstvo". 

Blagajnik B. Zore poroča, da je imelo 
društvo letos 112 K 20 h dohodkov, stroškov 
P* 86 K 55 h, tako da je preostalo čistega 
z£ K 65 h. Vse društveno imetje pa znaša 
k p K 65 h brez J. Travnove ustanove 
(5000 K), od katere glavnice dobi društvo 
vsako leto samo obresti. 

Pregledovalcera računov se izvolita tovariš 
A. Novak in Ana Mallvjeva. 

Na predlog tovariša A. Novaka se voli 
| vzklikom stari odbor, le namesto tovarišice 
Ide Mallvjeve se izvoli za odbornico Ana Mal
lvjeva. 

Za XXIII. glavno skupščino Zaveze se 
uvoli 5 delegatov. 

. Pri slučajnostih se oglasi tovariš J. La-
pajne, ki se zahvali navzočima zastopnikoma 

Iz naše organizacije. 


